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Onderwerp _ : Bijeenkomst imkerverenigingen 

Datum :23-02-2022 

Locatie : Raadzaal, gemeente Nunspeet 

Genodigd : Nunspeter bijenvereniging Jlen 
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Nr. Onderwerp 

1. Opening en 

voorstelronde 

2. Biodiversiteit & 

Ecologisch 

bermbeheer 

3. Zwarte bij 

Gespreksverslag 

MS heet iedereen welkom 

[Joeeft aan dat de gemeente zich bezig houdt met de kli- 

maatadaptatie. Dit houdt in dat de omgeving wordt ingericht 

op het veranderende klimaat. 

[UTvertelt dat de gemeente Nunspeet in 2030 graag wil dat 

de bermen ecologisch worden beheert. 

MJ]vertett dat sommige mensen, vooral ouderen, hun ga- 

zons “strak” houden.NJ Btelt voor om de ouderen meer te 

bereiken over het onderwerp biodiversiteit. 

[J] stelt voor om in de algemene plaatselijke verordening 

(APV) iets te benoemen over ecologisch bermbeheer. 

[]vraagt of het mogelijk is om bermen zelf in te zaaien.[F] 

‘benoemd dat hier wel mogelijkheden voor zijn. [J] vult daar- 

bij aan dat er wel eisen gesteld moeten worden voor het een 

goed beheer van inzaaien, ze stelt voor er van te voren af- 

spraken over gemaakt moeten worden. 

(J] geeft aan dat wij als gemeente liever niet elke keer de 

bermen moeten inzaaien, uiteindelijk streven we dat het door 

middel van beheer instant gehouden moet worden. Hij geeft 

aan dat wij als gemeente pachtgronden hebben, dit zijn on- 

der andere graslanden. Hij stelt voor dat, de leden van de 

imkerverenigingen dit ecologisch kunnen beheren. MS geeft 

aan dat er wel een goed vangnet moet zijn, dus wanneer er 

geen vrijwilligers zijn dan moet de gemeente zelf ecologisch 
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jaan maaien. 

J ]geeft aan bovenstaande ideeën op te pakken. 

J heeft een presentatie over de zwarte bij. Hij zegt dat zijn 

doel is om de zwarte bij meer terug te brengen aangezien hij 

inheems natuurgoed wil beschermen. Het zou mooi zijn als 

er een samenwerking zou komen zodat alleen de zwarte bij 

gehouden zou worden als honingbij. 
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4. Proces heide- 

beheerplan 

  

MS vertelt dat de gemeente Nunspeet werkt aan een nieuw 

heidebeheerplan voor de aankomende 10 jaar. De gemeente 

heeft daarom verschillende onderzoeken laten doen voor de 

input van het heidebeheerplan. Eén van de onderwerpen is 

de soortenrijkdom van de bijen in de heideterreinen. De in- 

houd van het onderzoek wordt meegenomen in het opstellen 

van het nieuwe heidebeheerplan. 

MS geeft aan dat het niet de intentie van de gemeente is dat 

de imkers niet meer op de heide mogen staan met de bijen- 

kasten. Wij streven naar een gezonde balans tussen de wilde 

bij en de honingbij. 

[J]vertelt dat het bestuur van de imkerverengingen wordt 

meegenomen in de participatie betreffende het heidebeheer- 

plan. In welke vorm dit zal zijn is nog onbekend, de uitnodi- 

ing volgt nog. 

JT heeft een opmerking over de onderzoeken gedaan door 

EIS; in de onderzoeken werd er vanuit gegaan dat een kast 

vol zit met honingbijen, dit is in de praktijk niet zo stelt hij. T] 

geeft ook aan graag meer inzicht in de gegevens van het on- 

derzoek te willen. MS vermeldt dat deze vragen later aan de 

orde komen en besproken kunnen worden in de participatie 

betreffende het heidebeheerplan. 

Mgeeft aan dat ze als vereniging een aantal maximum aan 

kasten hebben afgesproken per gebied.lJ ]vult daarbij aan 

dat de meeste bijenkasten zijn geplaatst door mensen woon- 

achtig buiten de gemeente Nunspeet. 

MS geeft aan dat wij als gemeente moeten kijken naar de 

APV, om daarin wat op te nemen over het maximale aantal 

bijenkasten dat geplaats mag worden op privé gronden/tui- 

nen. 

De bestuursleden van de imkerverenigingen vertellen dat ze 

scenario's hebben uitgewerkt over hoe te streven naar een 

gezonde balans tussen de honingbij en de wilde bij. Ze ge- 

ven aan dit later met de gemeente te willen delen. 

MS sluit de vergadering 
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Acties 

Vergadering [ Onderwerp Uitvoering door _ [ Planning 

23-02-2022 Het bestuur van de imkerverent- |[J]of door een ex- 

gingen wordt later uitgenodigd als | tern participatiebu- 

één van de belanghebbenden in | reau 

de participatie betreffende het hei- 

debeheerplan. 

23-02-2022 Een lijst wordt gemaakt met ber- |JT 

men waarbij de vereniging zou 

kunnen helpen. 

23-02-2022 Educatie voor jong en oud over |JT 

biodiversiteit opstellen. 

23-02-2022 Nieuw plan/voorstel voor biodiver- JT 
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